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听力课堂,开放式英语学习平台！www.TingClass.net

What's the odds so long as you are happy.
只要幸福愉快，别的都无所谓。

Dialoug 1

1

A:Hey! Ijust bought one of those new Japanese cell phones!It's loaded with extras.

A:嘿!我最近买了一部新款的日本手机!功能还挺多的。

B:What does it do?

B:都有哪些呀?

A:It's got a built-in video camera so you can see the person you're talking to. It also takes stills and I can use the E-mail mode to send digital pictures straight to my friend's phone!

A:它有一个内置摄像头，这祥你在通话的时候就可以着到对方了。还可以用来肤相，然后使用电子邮件模式，就可以把数码照片发到朋友的手机上了。

B:Wow!What else does it do?

B:哇!还有其他的吗?

A:I can plug it into a folding keyboard to type in message mode. I can even surf the net.

A:还可以插上一个可折叠的键盘，这样就可以在短信模式下进行文字录人了。我甚至还可以用手机上网。

B:Cool! Anything else?

B:好酷呀!还有别的吗?

A:Yes.With the 60-second digital memory,l can record my voice and send it using voice message mode.

A:有。它还有一个60秒的数字存储器，我可以把声音录下来，再通过语音信息模式发给别人。

B:Wow!

B:哇!

A:You'll love this!I can use a stylus to draw a map on the touch screen and then use the fax mode to send it to another phone.

A:你会喜欢上它的!我还能用感应笔在触摸屏上画一幅地图，然后通过传真模式把它发到另一部手机上。

B:Man ,that's amazing.It must have cost a bundle.

B:老兄，真是神奇啊。这东西一定贵得要命吧?

A:Nah!It was cheap!

A:不!很便宜。

学英语，练听力，上听力课堂。【免费英语听力下载】www.tingclass.net
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